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US-милиардер иска „лукойл Нефтохим“
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Милиардерът Майкъл Карш, близък на съпредседателя на ПП Кирил 
Петков, има апетити да купи “Лукойл Нефтохим”. Рафинерията е заве-
ла две дела заради отнетата й концесия върху пристанището в Росенец.

Габриел ВълкоВ: 
доброВолчестВото 
да получи 
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иНфлацията 

Над 60% 
от младите 
лекари искат 
да остаНат у Нас

съветниците ни занулиха 
добрия резултат в софия
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Наш плуВец 
с Второ Време 
На сВетоВеН 
полуфиНал

Стр. 16

десислаВа тилеВа
предстаВя пърВия си
албум с араНжимеНти 

софийската 
баНица

  �
Нора СтоичКова

ДинОДУШнО било взето ре-
шението на Районния съвет на БсП 
в “красна поляна” навръх трифон 
Зарезан да се подкрепят общинските 
съветници на партията в столичния 
съвет, които лепнаха поредното маз-
но петно върху лицето на партията, 
подкрепяйки кандидата на ПП-ДБ-
сс да оглави сОс, ни информират 
партийните началници във Фейсбук. 

случайно сме членове на същата 
организация и започнахме да се пи-
таме като как така не сме били по-
канени да изкажем своето мнение, 
което принципно се различава от 
прокламацията в защита на градския 
председател иван таков и сие. 

самият таков присъства на съ-
бранието, видно от публикуваната 
във ФБ фотосесия, и това е показа-
телно дни преди да бъде свикан пле-
нум на националния съвет на БсП, 
където поведението на общинските 
съветници ще бъде широко обсъж-
дано и масово критикувано. Защото 
с поведението си на инфарктното 
заседание в общината за избор на 
председател на сОс, те не се съобра-
зиха с решението на нс на БсП да 
издигнат алтернативната кандидату-
ра на Диана тонова и да не подкре-
пят кандидати на други партии. 

За това ги призова преди избо-
ра и ръководството на партията и 
лично председателят корнелия ни-
нова, но кога мнозинството в Град-
ската организация с председател 
иван таков се е съобразявала с иБ 
или нс на БсП?!
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Корнелия нинова:

Стр. 6

Хората не ги избраха, за да възстановят модела 
„Борисов - Фандъкова”, заяви лидерът на БСП

“Резултатът на БсП в со-
фия беше добър и съветни-
ците ни го занулиха за 4 часа 
и 4 комисии”, заяви лидерът 
на БсП корнелия нинова в 
тв интервю. според нея об-
щинарите от БсП в сОс са 
направили двоен лупинг по 
отношение на достойнство, 
морал и правила. 

нинова припомни, че те 
са гласували заедно с тези, 
които са нарязали Паметника 
на съветската армия.

“Заклеймихме ги заедно, а 
след 2 месеца им дават подкре-

па. Оправданието, че трябвало 
да се отпуши сОс, не важи, 
защото ПП-ДБ-сс имаха гла-
совете това да стане. столи-
чани не ви избраха, за да въз-
становите модела “Борисов” в 
софия. Защо излъгахте, че ще 
борите модела “Борисов - Фан-
дъкова”, а по-късно направи-
хте коалиция с тях? искам да 
го обяснят на хората, които ни 
подкрепиха”, призова нинова.

“Освен морала и дос-
тойнството има правила и в 
политиката. Лепят ми обви-
нения, че аз съм ги изклю-

чила. в нашата партия сама 
не мога да направя нищо без 
решение на националния съ-
вет”, обясни тя.

нинова беше категорич-
на, че тече много тежък про-
цес в БсП за нов морален об-
лик на партията, защото във 
всеки организъм би трябвало 
да има ред и правила.

Междувременно област-
ният управител вяра тодева 
върна решенията на столич-
ния общински съвет за избор 
на заместник-председателите 
му, на ръководства и състави 

на комисиите към него. спо-
ред тодева има съществени 
процедурни нарушения, ко-
ито налагат преразглеждане 
на взетите решения. тя е на 
мнение, че необосновано е 
било свикано “извънредно 
заседание”, без да е посоче-
на една причина за т.нар. из-
вънредност. Освен това не са 
били спазени изискванията 
за срокове и предварително 
предоставяне на материалите 
на общинските съветници.
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